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کازرون
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان 

کازرون مطرح نمود؛

ضرورت استفاده از ظرفیت دانشگاه 
سلمان فارسی کازرون و نخبگان 

دانشگاهی در برنامه ریزی های 
بلندمدت توسعه ای

استاندار و فرماندار ویژه شهرستان   محمدعلی بخرد، معاون 
کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  در  حضور  با  کازرون، 
دانشگاه  این  مختلف  بخش های  از  میدانی  بازدید  ضمن 
نشستی  در  آن،  در  موجود  و  شده  ایجاد  زیرساخت های  و 
سلمان  دانشگاه  مدیران  و  رئیسه  هیئت  اعضاء  با  مشترک 
فارسی کازرون، به بررسی مسائل و چالش های این دانشگاه 
مرکز  این  توسعه ای  افق های  پیرامون  گفتگو  و  بحث  و 

دانشگاهی و شهرستان کازرون پرداخت. 
امور  از روابط عمومی و  به گزارش دریافتی روزنامه طلوع 
غریب  دکتر  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  بین الملل 
ابتدای  در  کازرون،  فارسی  سلمان  دانشگاه  رئیس  فاضل نیا، 
این نشست با تقدیر از رویکردهای فرماندار ویژه شهرستان 
دانشگاه ها  اثربخشی  تقویت  به  کمک  جهت  در  کازرون 
دانشگاهی  رویکردهای  کنار  در  که  شهرستان  سطح  در 
کازرون  شریف  مردم  نماینده  عباسی دوانی،  فریدون  دکتر 
برای  مطلوبی  زمینه  اسلامی،  شورای  مجلس  در  و کوهچنار 
ایجاد کرده  توان افزایی دانشگاه ها و مراکز علمی شهرستان 
فارسی  سلمان  دانشگاه  ظرفیت های  معرفی  ضمن  است، 
کازرون و برنامه های محقق شده و در دست اقدام این دانشگاه، 
به  برای کمک  فارسی کازرون  سلمان  دانشگاه  آمادگی  از 
مبانی  بر  مبتنی  آن  توسعه  تقویت  و  شهرستان  مسائل  حل 
علمی خبر داد و خاطر نشان نمود: با تقویت ارتباط دانشگاه 
سلمان فارسی کازرون در سطوح ملی، استانی و شهرستانی و 
کلان  سیاست های  ذیل  تا  کرده ایم  تلاش  تعامل ها،  تقویت 
وزارت علوم، تحقیقات و فناوری در راستای تعامل حداکثری 
با مجموعه های مختلف و کمک به حل مسائل جامعه، در این 
حوزه گام برداریم. ظرفیت های جدیدی را نیز در این زمینه 
ایجاد کرده ایم. در همین راستا این آمادگی را داریم که با 
تکیه به توانمندی ها و ظرفیت های موجود، پشتوانه ای علمی 
برای نهادهای تصمیم گیر و تصمیم ساز در شهرستان باشیم و 

به ارایه خدمات بپردازیم. 
با برشمردن  رئیس دانشگاه سلمان فارسی کازرون همچنین 
برخی ظرفیت های مغفول مانده در روند توسعه ای شهرستان 
فارسی  سلمان  دانشگاه  توسعه  نمود:  نشان  خاطر  کازرون 
این  در  است.  شهرستان  این  مردم  جدی  مطالبه  کازرون، 
با  دانشگاه  پیش روی  مسائل  برخی  کردن  برطرف  مسیر 
به  حرکت  همچنین  و  محلی  مختلف  ظرفیت های  به  تکیه 
پژوهشی،  مطالعاتی،  مختلف  طرح های  واگذاری  سمت 
دانشگاه،  این  به  اجرایی  مختلف  دستگاه های  و...  آموزشی 
به  مطلوب  خدمات  ارایه  در  را  دانشگاه  توانمندی  می تواند 
جامعه تقویت نماید. با رویکردهای مناسب و امیدوار کننده 
مجموعه مدیریت کلان شهرستان کازرون و ریل گذاری های 
معاون استاندار و فرماندار ویژه این شهرستان، امید مضاعفی 
به برطرف شدن چالش ها و تقویت اثربخشی دانشگاه سلمان 

فارسی کازرون داریم. 
سلمان  دانشگاه  مدیران  و  معاونان  نشست،  این  ادامه  در 
فارسی کازرون به طرح برخی مسائل و چالش های پیش روی 
دانشگاه سلمان فارسی کازرون در حوزه های مختلف و ترسیم 

چشم اندازهای آتی پرداختند. 
شهرستان  ویژه  فرماندار  و  استاندار  معاون  بخرد،  محمدعلی 
ضرورت  بر  تصریح  با  نشست  این  در  نیز  کازرون 
نقش آفرینی هرچه بیشتر دانشگاه ها در مسائل جاری جامعه، 
قالب  در  و  بلندمدت  نگاهی  با  بایستی  نمود:  نشان  خاطر 
تا دانشگاه  ایجاد سازوکارهای اصولی و پایدار، تلاش شود 
این  دانشگاهی  نخبگان  همچنین  و  کازرون  فارسی  سلمان 
در  موثری  و  مطلوب  اثرگذاری  در سطح کشور،  شهرستان 
داشته  شهرستان  این  بلندمدت  و  توسعه ای  برنامه ریزی های 
برنامه ریزی توسعه ای و تدوین طرح  باشند. در همین راستا 
ظرفیت های  با  متناسب  کازرون  شهرستان  سرزمین  آمایش 
این منطقه را با کمک دانشگاه سلمان فارسی کازرون و به 
کار گیری ظرفیت های این دانشگاه و استفاده از ظرفیت های 
نخبگانی و دانشگاهی کازرون در سطوح ملی و محلی حرکت 

می دهیم. 
معاون استاندار و فرماندار ویژه شهرستان کازرون در بخش 
دیگری از صحبت های خود با اشاره به ظرفیت های توسعه ای 
شهرستان  افزود:  کازرون  شهرستان  منطقه ای  مزیت های  و 
کازرون در حوزه هایی مانند باستان شناسی، گردشگری، نفت 

بسیار  ظرفیت های  دارای  و...  صنعت  کشاورزی،  گاز،  و 
حائز اهمیت و مهمی است و هدف گذاری توسعه ای دانشگاه 
ظرفیت های  این  با  متناسب  بایستی  کازرون  فارسی  سلمان 
و  بیشترین  بتواند  که  گونه ای  به  باشد،  شهرستان  توسعه ای 

مطلوبترین بازدهی را ایجاد نماید. 
با  همچنین  کازرون  شهرستان  در  دولت  عالی  نماینده 
پیش روی  چالش های  نمودن  برطرف  ضرورت  بر  تصریح 
دانشگاه سلمان فارسی کازرون، بر لزوم نقش آفرینی بیشتر 
و  کرد  تأکید  جامعه  مسائل  حل  به  کمک  در  دانشگاهیان 
کازرون  فارسی  سلمان  دانشگاه  دانشجویان  و  اساتید  افزود: 
اثرگذاری  می توانند  دانش بنیان،  شرکت های  تقویت  با 
رشته های  باشند.  داشته  جامعه  مسائل  حل  در  مطلوب تری 
به  خدمت  راستای  در  دانشگاه  این  در  موجود  تحصیلی 
شهرستان حرکت کنند و با تکیه به غنای فرهنگی، انقلابی 

و... کازرون به تولید دانش بپردازند. 

فیروزآباد
مدیر جهاد کشاورزی شهرستان فیروزآباد

خبر داد؛

تولید 4900 تن هویج در فیروزآباد 
پیش  گفت:  فیروزآباد  شهرستان  کشاورزی  جهاد  مدیر 
بینی می شود 4900 تن هویج از سطح 97 هکتار مزارع این 

شهرستان برداشت شود. 
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع از روابط عمومی مدیریت 
جهاد کشاورزی فیروزآباد، سید کاظم موسوی تصریح کرد: 
این محصول از اواخر دی ماه به صورت کاملا مکانیزه کشت 
شده و با توجه به تاریخ کاشت از اواسط خرداد ماه برداشت 

آن آغاز شده است و تا پایان مرداد ماه ادامه دارد.
وی با بیان اینکه کشت هویج در این شهرستان به صورت 
هویج  ارقام  کرد:  اظهار  پذیرد،  می  پاییزه صورت  و  بهاره 
کشت شده در شهرستان شامل روزن سید و فروتو  می باشد.
به  برداشت  از  پس  تولیدی  محصول  کرد:  اظهار  موسوی 
بر  علاوه  سورت  از  پس  و  حمل  شیراز  به  شستشو  منظور 
صادرات به کشورهای دبی و قطر به میادین میوه و تره بار 

تهران و اصفهان نیز ارسال خواهد شد.
هویج  کشت  کرد:  اضافه  فیروزآباد  کشاورزی  جهاد  مدیر 
اقتصادی  بازدهی  از   اشتغال زایی  بالای  ظرفیت  بر  علاوه 

مطلوب برخوردار می باشد.

استان بوشهراستان بوشهر
استانداربوشهر: 

غفلت از محیط زیست خطایی 
نابخشودنی است

استاندار بوشهر گفت: غفلت از محیط زیست به عنوان سرمایه 
این  و  دارد  پی  در  نامطلوبی  پیامدهای  گاه  خدادادی  عظیم 

اشتباه به صورت سهوی یا عمدی، خطایی نابخشودنی است.
به  پیامی  در  محمدی زاده  احمد  ایرنا،  خبرنگار  گزارش  به 
مناسبت هفته محیط زیست، اظهار کرد: محیط زیست و تنوع 
زیستی در جهان امروز تبدیل به یک مسأله حیاتی و بسیار 
مهم شده، آنچنان که محیط زیست به مانند میراثی ارزشمند 
است که بشر آن را از نسل های قبل به امانت گرفته و باید 

در عین سلامت به نسل های بعد بسپارد.
 « اینکه  بر  مبنی  انقلاب  معظم  رهبر  سخن  به  اشاره  با  وی 
مسأله محیط زیست یا حفظ منابع طبیعی، مسأله ای تجملاتی 
یا درجه ۲ نیست، یک مسئله حیاتی است«، یادآور شد: اصل 
پنجاهم قانون اساسی حفاظت از محیط زیست را یک وظیفه 
همگانی می داند و هرگونه فعالیتی که منجر به نابودی محیط 

زیست شود را ممنوع می کند.
 استاندار بوشهر ادامه داد: رعایت ملاحظات زیست محیطی و 
توسعه پایدار به منظور استفاده منطقی از منابع طبیعی و محیط 
به  شعار  این  با  همسو  و  است  انقلابی  دولت  شعار  زیست، 

استقبال هفته محیط زیست می رویم.
شعار  با   ۱40۱ زیست  محیط  هفته  کرد:  بیان  محمدی زاده 
»محیط زیست مردم پایه، هوشمند و فناورانه« نام گذاری شده 
است که حکایت از عزم جدی دولت انقلابی برای پیوند زدن 

نقش مردم در حفظ محیط زیست و تنوع زیستی دارد.
با  جز  الهی  انفال  از  حراست  و  حفاظت  این  افزود:  وی 
اقدام های دانش بنیان و علمی امکان پذیر نیست و این چنین 
با   ۱40۱ سال  در  زیست  محیط  هفته  گرامیداشت  که  است 
شعار سال »تولید، دانش بنیان و اشتغال آفرین« نیز هم نوایی و 
همسویی دارد.محمدی زاده گفت: بدون شک آرزوی داشتن 
محیط زیستی سالم و عاری از هرگونه آلودگی و تخریب و 
طبیعت مناسب برای انسان ها و دیگر موجودات، عزمی جدی 
برای حفظ، نگهداری و بهره برداری صحیح از مواهب و منابع 
زیبای زمین را می طلبد که این مهم با همکاری و مشارکت 
اجرایی  با دستگاه های  مردم نهاد  سازمان های  و  مردم  فعالانه 

مربوط میسر می شود.

معاون حمل و نقل جاده ای استان بوشهر:

۱۸ مجتمع خدماتی رفاهی 
جاده ای در بوشهر احداث می شود

معاون توسعه مدیریت و منابع اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان بوشهر گفت: ۱۸ واحد مجتمع خدماتی و 
فیزیکی  پیشرفت  با  استان  مواصلاتی  محورهای  در  رفاهی 

مناسب در حال احداث است.
ایلنا، عباس فرامرزی در جمع خبرنگاران اظهار  به گزارش 
به  برازجان  ارتباطی  محورهای  در  که  مجتمع ها  این  کرد: 
شیراز، دیلم به بهبهان، کنگان به بوشهر، گناوه به شبانکاره، 
خورموج به بوشهر، کنگان به بندرعباس، بوشهر به دیر، اهرم 
به خورموج، برازجان به بوشهر، برازجان به اهرم، بوشهر به 
خورموج، گناوه به دیلم، بوشهر به دیر، بوشهر به بندرریگ، 
عسلویه و بنه گز در حال ساخت هستند از میانگین ۶0 درصد 

پیشرفت فیزیکی برخوردارند.
وی اضافه کرد: در حال حاضر ۲۳ مجتمع با پراکنش مناسب 
ریزی  برنامه  طبق  و  است  برداری  بهره  حال  در  استان  در 
انجام گرفته حداقل تا پایان سال جاری تعداد ۳ مجتمع دیگر 
و  مجتمع های خدماتی  تعداد  تا  بهره برداری خواهد رسید  به 

رفاهی سطح استان به ۲۶ واحد افزایش یابد.
معاون توسعه مدیریت و منابع اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان تصریح کرد: مجتمع های خدماتی، رفاهی 
و بین راهی ستوده در محور خورموج به بوشهر، یزدانی در 
محور گناوه به شبانکاره و نورافکن در محور بوشهر به بندر 
ریگ از جمله مجتمع های خدماتی و رفاهی و بین راهی است 

که تا پایان سال جاری به بهره برداری خواهند رسید.

 

استان هرمزگاناستان هرمزگان
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی 

استانداری هرمزگان:

از ظرفیت یونسکو برای معرفی 
ظرفیت های هرمزگان بهره 

گرفته شود

استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
حوزه  در  بسیاری  های  ظرفیت  هرمزگان  گفت:  هرمزگان 
گردشگری و صنایع دستی برخوردار است که می تواند در 

ریشه کنی بیکاری کمک شایانی کند.
فرصت های  همایش  در  کامرانی  احسان  مهر،  گزارش  به 
خلاقیت  مرکز  دستی  صنایع  در  آفرینی  کار  و  اشتغال 
به  اشاره  با  بندرعباس،  شهرداری  نوین  های  فناوری   و 
استعداد های کشور، عنوان کرد: ایران کشوری است که هر 
منطقه و استان آن دارای ظرفیت ها و استعدادهای بسیاری در 

بخش های مختلف است.
دارای  نیز  هرمزگان  استان  افزود:  خصوص،  همین  در  وی 

پتانسیل ها و ظرفیت های ویژه خود در سطح کشور است.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
هرمزگان، خاطرنشان کرد: استان هرمزگان در زمینه هنر به 
ویژه صنایع دستی در کشور جایگاه ویژه ای دارد که نیازمند 

شناسایی و معرفی در سطح ملی و بین المللی است.
کامرانی تصریح کرد: در معرفی استعداد های استان به ویژه 
صنایع دستی با اهداف مورد نظر فاصله داریم و معرفی این 
بخش مهم در سطح ملی و بین المللی نیازمند اقدامات جدی 

است.
وی افزود: ثبت آثار ویژه استان در بخش های مختلف در 
یونسکو گام مهمی است که می تواند در معرفی بین المللی 

توانمندی های هرمزگان نقش شایانی داشته باشد.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
معرفی  در  هرمزگانی  بانوان  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان، 
توانمندی های استان در بخش صنایع دستی می توانند نقش 

فعالی ایفا نمایند.
کرد:  تصریح  پایدار،  توسعه  اهمیت  به  اشاره  با  کامرانی 
پایداراست  اشتغال  ایجاد  پایدار  توسعه  مهم  شرایط  از  یکی 
توانند در تحقق فرصت های شغلی و  که صنایع دستی می 

کارآفرینی نقش مهمی ایفا کنند.
وی گفت: از ظرفیت دانشگاه ها و شرکت های دانش بنیان 
برای معرفی ، نوآوری و بازار یابی محصولات صنایع دستی 

بهره گرفته شود.
استانداری  اجتماعی  و  امنیتی  سیاسی،  معاونت  سرپرست 
در  دستی  صنایع  رشته  وجود  کرد:  خاطرنشان  هرمزگان، 
دانشگاه های هرمزگان مزیت نسبی مهمی است که می تواند 

در گسترش صنایع دستی کمک کند.
کامرانی، تصریح کرد: توجه به صنعت گردشگری و صنایع 
دستی در ذیل ان در هرمزگان می تواند در افزایش تولید و 
ایجاد فرصت های جدید شغلی استان تاثیر بسزایی داشته باشد 

که تحقق این مهم بکارگیری همه ظرفیت های گردشگری 
و صنایع دستی است.

قشم

جاده ساحل جنوبی قشم 
کلنگ زنی شد

تا  قشم  شهر  از  جنوبی  ساحل  جاده  تعریض  پروژه  کلنگ 
زمین  به  کیلومتر   ۶0 طول  به  جزیره،  بین المللی  فرودگاه 

خورد.
به گزارش ایسنا، مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم در آیین 
توسط  که  پروژه  این  اعتبار  گفت:  پروژه  این  کلنگ زنی 
قرارگاه خاتم الانبیا احداث می شود، بالغ بر ۱۵ هزار میلیارد 

ریال برآورد شده است.
و  شهر   7 از  جنوبی  ساحلی  جاده  الهی،  فتح  افشار  گفته  به 
طور  به  قشموند  هزار   49 و  می کند  عبور  جزیره  روستای 

مستقیم از آن بهره می برند.
به گفته مدیرعامل سازمان منطقه آزاد قشم حجم ماشین آلات 
اجرای این پروژه که توسط قرارگاه خاتم الانبیا تجهیز شده 

در پروژه های ملی کم نظیر است.
ممکن  و  است  توسعه  مسیر  در  قشم  تصریح کرد:  فتح الهی 
است عده ای از این موضوع ناراحت باشند ولی ما با تمام توان 

در مسیر خدمت رسانی به مردم حرکت می کنیم.

استان خوزستاناستان خوزستان

مدیرکل حفاظت محیط زیست 
استان خوزستان عنوان کرد؛

خوریات خوزستان به شدت 
به »جیوه« آلوده اند

 
 

 
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان گفت: با توجه به 
اینکه بیش از 70 درصد کالاهای اساسی کشور از طریق بندر 
ماهشهر وارد و بخش عظیمی از محصولات پتروشیمی و مواد 
نفتی از سواحل و اسکله های ماهشهر بارگیری می شود، این 

شرایط آلودگی های زیادی در این منطقه ایجاد کرده است.
دریایی  فنون  و  علوم  ملی  همایش  در  اشرفی  محمدجواد 
در  تالاب ها  و  دریایی  زیست  محیط  محوریت  با  که  ایران 
شهرستان بندر ماهشهر برگزار شد، اظهار کرد: نوار ساحلی 
خوزستان با ۲7۵ کیلومتر طول به دلیل بارگذاری های متعدد 
و ویژگی های فیزیکی و اکولوژیکی، بین نقاط ساحلی ایران 

از اهمیت خاصی برخوردار است.
اقتصادی،  فعالیت های  افزود:  وی  ایسنا،  گزارش  به 
اکولوژیکی، نظامی، صیادی و تجاری،  سواحل خوزستان را 

از سایر سواحل کشور متمایز کرده است.
اشرفی بیان کرد: در خوزستان بیش از ۲4 فعالیت پالایشگاهی 
و پتروشیمی در مقیاس های بزرگ انجام می شود. همچنین در 
امام)ره(  بندر  از جمله  بندر صیادی و تجاری  خوزستان ۱0 
وجود دارد که با باراندازی بیش از 70 درصد کالاهای اساسی 

کشور نقش کلیدی در تامین کالاهای اساسی کشور دارند.
مدیرکل حفاظت محیط زیست خوزستان بیان کرد: بیش از 
میگو در خوزستان  ماهی و  مزارع پرورش  ۱0 هزار هکتار 
در حال بهره برداری یا احداث هستند. همچنین حوضچه های 
نیم  و  یک  با  خوزستان  استان  در  دریا  از  نمک  استحصال 
میلیون تن در سال ۵ درصد نمک استحصالی دریا در جهان را 

به خود اختصاص داده است.
معرض  در  ساحلی  نقاط  و  خوریات  کرد:  تصریح  وی 
ناشی  پساب های صنعتی  از جمله  تهدیدکننده  عوامل  تهدید 
صنایع  نیز  مقداری  و  پتروشیمی  واحدهای  فعالیت های  از 
آبادان  شادگان،  خرمشهر،  شهرهای  پساب های  کوچک تر، 

و بندر امام)ره( و ماهشهر و پساب های کشاورزی هستند.
مناطق  به شدت  نیز  تردد کشتی ها  و  فعالیت  افزود:  اشرفی 
ساحلی را تحت تاثیر خود قرار داده است. قاچاق سوخت و 
تخلیه ناگهانی سوخت در نوار ساحلی و خوریات خوزستان 
نیز از جمله تهدیدها است که باید برای این موارد اقدامات 

اساسی انجام و چاره جویی شود.
طول  در  گفت:  خوزستان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
این سال ها برای مهار این تهدیدها اقدامات خوبی انجام شده 
است. پیش از این، همه پتروشیمی ها در منطقه ویژه اقتصادی 
ماهشهر آلودگی ایجاد می کردند به طور مثال پتروشیمی بندر 
امام)ره( پس از چهار دهه فعالیت، مستقیما حجم زیادی جیوه 
وارد خور می کرد که با پیگیری ها و همت منطقه، واحد کلر 

آلکالی پتروشیمی بندر امام تعطیل شد.
شده،  انجام  مطالعات  اساس  بر  وجود  این  با  کرد:  بیان  وی 
و  هستند  آلوده  شدت  به  جیوه  نظر  از  خوزستان  خوریات 
این  که  است  استانداردها  از  بیش  بسیار  آن ها  جیوه  میزان 

مساله، یک تهدید جدی است.
اشرفی افزود: تا قبل از سال 9۶ پتروشیمی مارون به عنوان 
یکی از تهدیدکننده های اصلی خوریات اطراف منطقه بود اما 

اکنون سه سال متوالی است که این شرکت به عنوان صنعت 
سبز برگزیده کشوری معرفی می شود که این موارد نشان از 
انجام کارهای خوب است. پتروشیمی تندگویان نیز در حال 
اصلاح فرآیند و تغییر سیستم تصفیه خانه است که امیدواریم 

در شش ماه آینده شرایط این شرکت هم خوب شود.

بهبهان

رئیس علوم پزشکی بهبهان:

تاکنون مورد تأیید شده آبله میمون
در بهبهان مشاهده نشده است

روزهای  در  گفت:  بهبهان  پزشکی  علوم  دانشکده  رئیس 
اخیر، شایعه ای مبنی بر دیده شدن مورد آبله میمون در فضای 

مجازی منتشر شده که این شایعه رد می شود.
شده  تأیید  مورد  مشاهده  شایعه  رد  با  احدی  رمضان  دکتر 
بهبهان گفت:  پزشکی  علوم  دانشکده  در حوزه  میمون  آبله 
دانشکده علوم  تأیید شده در حوزه  مبتلا  تاکنون هیچ مورد 
پزشکی بهبهان و بر اساس پیام صریح مدیرکل دفتر مدیریت 
مشاهده  نیز  کشور  در  بهداشت  وزارت  واگیر  بیماری های 
در کشور  مثبت  مورد  مشاهده هرگونه  در صورت  و  نشده 
برای اطلاع و اقدامات لازم به همشهریان گرامی اعلام خواهد 

شد.
به گزارش ایرنا به نقل از دانشکده علوم پزشکی بهبهان، وی 
افزود: در چند روز اخیر پیامی در فضای مجازی شهرستان 
دست به دست می شود که به جهت تنویر افکار عمومی به 
اطلاع همشهریان عزیز رسانده می شود، اخیراً خانمی ۲7 ساله 
سابقه  پیش  هفته   ۲ اینکه حدود  اظهار  با  باردار،  ماهه   ۲ و 
مسافرت به شهرستان آبادان را داشته است و با بیمار مشکوک 
به آبله در آنجا در ارتباط بوده به بیمارستان مراجعه می کند.
احدی گفت: علائم اولیه وی شامل سردرد و تب خفیف بوده 
که در مورخ ۱۲ خرداد ۱40۱ با شکایت از تاول های پوستی 
که در ابتدا در ناحیه قفسه سینه و گردن بوده و سپس سایر 
علائم چون گسترش تاول ها به صورت، ضعف، بی حالی، بدن 

درد، کمر درد و لنفادنوپاتی به بیمارستان مراجعه می کند.
رعایت  و  ایشان  شرایط  بودن  ویژه  به  توجه  با  افزود:  وی 
پروتکل های بهداشتی برای جلوگیری از شیوع بیماری، اتاق 
بیمارستان شهیدزاده برای وی  ایزوله در بخش وی آی پی 

آماده و در آن بستری شد.
رئیس دانشکده علوم پزشکی بهبهان گفت: با بررسی انجام 
شده، بیمار مذکور به احتمال زیاد مبتلا به آبله مرغان بوده و 
جای نگرانی نیست و در حال حاضر حال عمومی وی خوب 
گزارش شده و همچنین جهت اطمینان بیشتر نمونه های لازم 
انستیتو  مرجع  آزمایشگاه  به  بررسی  برای  و  گرفته  وی  از 

پاستور تهران ارسال شده است.

استان کهگیلویه و بویراحمداستان کهگیلویه و بویراحمد
  

استاندار کهگیلویه و بویراحمد:

90میلیارد ریال برای آبرسانی 
به ۵ روستای باشت اختصاص 

می یابد

 

 

استاندار کهگیلویه و بویراحمد گفت: 90 میلیارد ریال اعتبار 
از منابع مالی استانی و ملی برای تکمیل طرح آبرسانی به پنج 

روستای شهرستان باشت اختصاص می یابد.
به گزارش ایرنا،سیدعلی احمدزاده در بازدید از روستای مله 
به  اعتبار  این  داشت:  اظهار  باشت  شهرستان  توابع  از  برفی 
روستاهایی  به  آبرسانی  طرح  تکمیل  برای  مسئولان  همت 
مانند مله برفی، امام ضامن،اسلام آباد و تلخ آب پیش بینی 

می شود.
وی با اشاره به مشکلات مردم این روستاها برای تامین آب 
آشامیدنی سالم و نیمه تمام ماندن این طرح از ۲ سال پیش 
تاکنون بر تلاش برای از سرگیری عملیات اجرایی این طرح 

و تکمیل آن در شهریور امسال تاکید کرد.
بویراحمد  و  کهگیلویه  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
نیز در این بازدید در خصوص طرح آبرسانی به پنج روستای 
باشت گفت: عملیات اجرایی این طرح سال ۱۳9۸ آغاز شده 
دلیل  به  فیزیکی  پیشرفت  ۶0درصد  از  پس  آن  ساخت  و 
کرد:  عنوان  برخه  ماند.اسفندیار  تمام  نیمه  اعتبار  کمبود 
احداث ۲ مخزن ۲00 متر مکعبی و سه هزار و 4۵0 متر خط 
انتقال لوله از بخش های مهم طرح آبرسانی به پنج روستای 
این  اولیه  قرارداد  براساس  کرد:  تصریح  است.وی  مذکور 
طرح قرار بود با ۱۵4 میلیارد ریال سرمایه گذاری اجرا شود.

این  در  نیز  وباشت  گچساران  های  شهرستان  مردم  نماینده 
نشست با اشاره به اهمیت ایجاد زیرساخت های اولیه زندگی 
برای ماندگاری اهالی در روستاها و پیشگیری از مهاجرت به 
شهرها از مسوولان خواست تا برای تکمیل آبرسانی به پنج 

روستای باشت تلاش بیشتری داشته باشند.

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان از آغاز  برداشت 
مکانیزه گندم آبی در این شهرستان خبر داد و گفت: عملیات برداشت از 
اواسط خردادماه شروع شده و تا نیمه دوم تیرماه ادامه داروی گفت: سطح 
این شهرستان ۳۵00هکتار است که ۵00هکتار  زیر کشت گندم آبی در 
تولید  از چرخه  بارش نزولات جوی در سال جاری خشک و  بدلیل عدم 

خارج شده است. 
کار  حاضر  حال  در  اینکه  بیان  با  او  یزدانی:  داور  خبری/  سرویس 

برداشت مزارع گندم با ۱۲ دستگاه کمباین گندم تحت نظارت کارشناسان 
مکانیزاسیون و مروجین پهنه ارسنجان  در حال انجام است، تصریح کرد: در 

روزهای آتی عملیات برداشت با حدود ۳۵ دستگاه کمباین ادامه می یابد.
غلامعباس زارعی فر از استقرار کارشناس خرید و ذیحساب برای نظارت 
بر تحویل گندم، تعیین افت محصول و تایید لیست پرداخت در تنها مرکز 
خرید سیلوی 4۵هزار تنی ارسنجان خبر داد و گفت: پیش بینی می شود 

حدود ۱۲ هزار تن گندم از این مزارع برداشت شود.

سرپرست مدیریت جهاد کشاورزی شهرستان ارسنجان:
برداشت گندم در ارسنجان آغاز شد 


